

PROPERTY MARKET

1) 土地热线 | 金茂底价落子佛山罗村 保利28.46亿拿下广摩地块

Land Hotline | Jinmao's reserve price settles Foshan Luocun Poly Property Group Co Ltd 2.846 billion to win Guangmo land

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: [guandian.cn](#) | 24h

2) 金茂：底价45.63亿元摘广东佛山罗村商住地块

Jinmao: Picking up the commercial and residential land in Luocun, Foshan, Guangdong with a reserve price of 4.563 billion yuan

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: [news.leju.com](#) | 24h

3) 佛山狮山镇官窑地块因无人报价流拍 起始价8.85亿元

The Guanyao plot in Shishan Town, Foshan has a starting price of 885 million yuan due to unsold bidding

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: [guandian.cn](#) | 24h

4) 2020年12月4日广州金茂置业有限公司以底价竞得佛山市1宗综合用地(含住宅) 楼面价10200元/㎡

On December 4, 2020, Guangzhou Jinmao Real Estate Co., Ltd. won a bid for a comprehensive land (including residential) in Foshan City at the reserve price, with a floor price of 10,200 yuan/㎡

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: [news.3fang.com](#) | 24h

5) 万科前11月销售额6026.1亿 单月销售575.4亿 在新增开发项目方面,万科在佛山、盐城、南通、南京、徐州、太原、济南、威海等城市合计斥资139.19亿元(权益地价),获得占地面积154.4万平方米。观点地产网 09:55 万科 销售

Vanke's sales in the first November were 602.61 billion and a single month's sales of 57.54 billion. In terms of new development projects, Vanke spent a total of 13.919 billion yuan (equity land prices) in Foshan, Yancheng, Nantong, Nanjing, Xuzhou, Taiyuan, Jinan, and Weihai. Covers an area of 1.544 million square meters. Viewpoint Real Estate Network 09:55 Vanke Sales

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: [fengcx.com](#) | 24h

6) 高明：激活土地价值 约1.9万亩土地实现再开发

Gaoming: Activate the value of land and realize redevelopment of about 19,000 mu of land

translated by Google

Found on Dec 2, 2020 | Source: [fsonline.com.cn](#)

7) 周末楼市|12月开局遇冷?佛山本周末仅5盘入市

Weekend property market|December has a cold start? Foshan only enters the market this weekend

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: [fs.leju.com](#)

8) 2020年11月济南市千佛山商圈写字楼市场租赁情况

Leasing situation of office building market in Qianfoshan commercial district, Jinan City in November 2020

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: [news.3fang.com](#)

9) 霸占头条!“龙光速度”轰动佛山楼市,揭秘玖龙臺的“加减乘除”法

Dominate the headlines! "Logan Speed" made a sensation in the Foshan property market, revealing the "addition, subtraction, multiplication and division" method of Nine Dragons Terrace

translated by Google

Found on Dec 3, 2020 | Source: [fs.leju.com](#)

10) 市场成交|12月1日佛山市新房网签433套 二手房307套

Market Transaction|December 1st Foshan Xinfang.com signed 433 sets and 307 second-hand houses

translated by Google

Found on Dec 2, 2020 | Source: [fs.leju.com](#)

DEVELOPERS

11) 【有问必答】三水保利和堂玥与高明翡翠西江这两个楼盘哪个好?

[Questions and answers] Which is better, Sanshui Poly Property Group Co Ltd, Tang Yue and Gaoming Jade Xijiang?

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: [fs.leju.com](#) | 24h

12) 喜讯!碧桂园·佛山双子星城1、2、4、8座写字楼先后喜迎封顶

Good news! Country Garden Holdings Co Ltd Foshan Twin Star City 1, 2, 4, and 8 office buildings have been topping out

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: [fs.focus.cn](#) | 24h

13) 斥资13.31亿!万科佛山11月新增两个项目 涉顺德北滘、高明两地

Spend 1.331 billion! Vanke Foshan added two new projects in November, involving Shunde Beijiao and Gaoming

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: [fs.leju.com](#) | 24h

14) 佛山市艺术中心要来了!就在万科水晶城西侧!潭洲村征地启动

Foshan Art Center is coming! Just west of Vanke Crystal City! Land acquisition in Tanzhou Village started

translated by Google

Found on Dec 2, 2020 | Source: [fs.leju.com](#)

**INFRASTRUCTURE**

15) 总投资427亿! 分5标段施工! 佛山地铁4、11号线全过程造价咨询招标

*The total investment is 42.7 billion! Construction is divided into 5 bid sections! The whole process of Foshan Metro Line 4 and 11 cost consultation bidding*

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: fs.leju.com | 24h

16) 教育便利融创半岛壹号三水新城最核心地段

*Convenient for education, the core area of Sunac Peninsula One Sanshui New City*

translated by Google

Found on Dec 3, 2020 | Source: fs.leju.com

17) 上车市中心! 50万首付! 佛山还能有47盘可选! 有地铁! 有名校!

*Get on the bus downtown! 500,000 down payment! Foshan still has 47 plates to choose from! There is a subway! There are prestigious schools!*

translated by Google

Found on Dec 2, 2020 | Source: fs.leju.com

**OTHER**

18) 轰动佛山|一场百万级臻品翡翠展空降龙光玖龙玺

*A sensation in Foshan | a million-level jade exhibition airborne Logan Nine Dragon Seal*

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: fs.leju.com | 24h

19) 金茂底价45.63亿摘得佛山罗村商住地 官窑宅地无人竞价流拍

*Jinmao's base price of 4.563 billion won the official kiln residential land piece in Luocun, Foshan*

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: guandian.cn | 24h

20) 佛山发布支持制造业创新中心建设扶持方案

*Foshan releases support plan to support the construction of manufacturing innovation center*

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: foshan.gov.cn | Official 24h

21) 鲁毅主持召开市委常委会会议暨市委平安佛山建设领导小组第二次会议

*Lu Yi presided over the meeting of the Municipal Party Committee Standing Committee and the second meeting of the Municipal Party Committee's Ping An Foshan Construction Leading Group*

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: foshan.gov.cn | Official 24h

22) 佛山供电局打造安全、可靠、绿色、高效电网, 助力佛山建设制造业强市

*Foshan Power Supply Bureau builds a safe, reliable, green and efficient power grid to help Foshan build a strong manufacturing city*

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: foshan.gov.cn | Official 24h

23) 博览会、产业峰会、机器人大赛同步启动, 构建智能制造产业“佛山生态圈”

*Expos, industry summits, and robotics competitions are launched simultaneously to build an intelligent manufacturing industry "Foshan Ecosphere"*

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: foshan.gov.cn | Official 24h

24) 2020佛山国际智能机器人博览会在三龙湾开幕

*2020 Foshan International Intelligent Robot Expo opens in Sanlong Bay*

translated by Google

Found on Dec 4, 2020 | Source: fs.leju.com

25) 高明区发布房屋租赁政府指导价 荷城月租6~17元/m²

*Gaoming District releases government guidance prices for house leasing, Dutch monthly rent is 6~17 yuan/m²*

translated by Google

Found on Dec 3, 2020 | Source: fsonline.com.cn

26) 网签数据|12月2日佛山新房成交244套, 环比下跌44%

*Online Signing Data|On December 2nd, Foshan sold 244 new homes, down 44% from the previous month!*

translated by Google

Found on Dec 3, 2020 | Source: fs.fccs.com | Data

27) 高明治理违法建设面积逾550万平方米 提前超额完成三年行动任务

*Gaoming controls the illegal construction area of more than 5.5 million square meters, and exceeds the three-year action task ahead of schedule*

translated by Google

Found on Dec 3, 2020 | Source: fs.leju.com

This is an automatically generated email.

All headlines and links content displayed above is publicly available content found on publicly available websites.

The headlines and links displayed above were found through Kubro Search(TM), a service from Robotic Online Intelligence Ltd, on the day indicated above, but not necessarily published by the source on the same day. The sender of this email does not make any guarantees or representations as to the content displayed above, especially to its accuracy, and does not take any responsibility and will not be liable for the content distributed, for any errors, omissions or other problems in such content, or for any actions taken that rely on such content.

THIS SERVICE MAY CONTAIN TRANSLATIONS POWERED BY GOOGLE. GOOGLE DISCLAIMS ALL WARRANTIES RELATED TO THE TRANSLATIONS, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING ANY WARRANTIES OF ACCURACY, RELIABILITY, AND ANY IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE AND NON-INFRINGEMENT.